
Blomstervænget

Referat af generalforsamling

Søndag den 25. juni kl. 10.00
21 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, i alt var 31 personer 
fremmødt fra Blomstervej, Krokusvej og Tulipanvej.

Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang.

1. Valg af dirigent.
Per Madsen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning.
Bestyrelsens beretning er vedlagt på hjemmesiden, herunder er Jens Lydolph-
Nielsens orientering om tidsplan for færdiggørelse af kloakarbejdet samt 
foreløbig tidsplan for tilslutning og betaling heraf til SK-forsyning også vedlagt.

Der var ingen bemærkninger til beretningen og den efterfølgende orientering
om kloakarbejdet, hvorfor beretningen blev godkendt.

3. Aflæggelse af regnskab for 2016/2017
Regnskab blev gennemgået af kasserer Peter Prüsse, og for første gang var 
der ingen medlemmer, som er i restance. Regnskabet viser et overskud for 
regnskabsåret på kr. 6.934, og grundejerforeningen har en egenkapital på 
49.781. 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Peter Fredløv Hansen, Jens Lydolph-Nielsen og Peter Prüsse-Nielsen var på 
valg og blev alle genvalgt



5. Valg af suppleanter.
Mogens Gyldenvang og Kim Winther blev genvalgt som suppleanter.

6. Valg af revisor
Kurt Kristensen blev genvalgt som revisor.

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år.
Kontingent for 2017/2018 er uændret 400 kr.

8. Indkomne forslag
Der var ikke fremsendt forslag til generalforsamlingens beslutning.

9. Eventuelt
Bestyrelsen orienterede kort om eventuel ny belægning på vejene (små sten 
som vil blive lagt/kørt fast i grus). Baggrunden er de i beretningen nævnte 
store støvgener. Bestyrelsen vil have fokus på, at den nye belægning giver så 
få støvgener som muligt, at det vil være muligt at cykle på den, gå med 
barnevogn samt hunde i snor. Der var enkelte beboere som var bekymrede 
for at det ikke ville være muligt at cykle på vejene, men det er bestyrelsens 
vurdering at det netop vil være muligt med den nævnte belægning, som i 
øvrigt kan besigtiges på Spurvevej, Spættevej og Mejsevænget. 

Bestyrelsen forespurgte om der var ejere tilstede som har både liggende ved 
stranden, og som ikke har oplyst dette overfor bestyrelsen. Dette var ikke 
tilfældet. Der ligger fortsat 7 både ved stranden ”uden ejerskab”. Bestyrelsen 
vil tage kontakt til de nærmeste grundejerforeninger for at høre om der 
kunne være personer som var ejere af bådene.

Et medlem spurgte – i forhold til beretningen – hvorfor man ikke bare optog 
beboerne på den øvre del af Blomstervej i grundejerforeningen. Formanden 
svarede, at der nu kun foreligger en ansøgning fra en enkelt beboer. Her 
ønsker bestyrelsen at fastholde, at alle beboere på den øvre del af 
Blomstervej i givet fald skal være medlemmer. Det er en lidt større procedure 
at sætte i gang for ét medlem alene. Men bestyrelsen fortsætter arbejdet 



med at etablere et samarbejde om vejen – og gerne på begge sider af 
Blomstervej. 

Vedr. parkeringsforholdene omkring Bedstes Hus uddybede næstformanden 
på forespørgsel, at der er en del – også ret komplicerede – problemer. Bl. a. 
er det et stort problem at regulere til-og frakørselsforholdene til Blomstervej. 
Ejerne af Bedstes Hus har købt nabogrunden for at løse dette problem, men 
naboerne er imod denne løsning, og kommunen har foreløbig forbudt ejerne 
af Bedstes Hus at bruge grunden til andet end privat parkering. Det er 
grundejerforeningens interesse, at problemerne bliver løst. Bestyrelsen vil 
undersøge de juridiske forhold og vil søges positivt at medvirke til en løsning 
med naboerne, således at de bliver generet så lidt som muligt, og at der er fri 
passage til og fra Blomstervej.

Formanden sluttede af med en rosende omtale foreningens dygtige 
webmaster, Peder Sustman Larsen, som har oparbejdet vores hjemmeside fra 
nul til en i dag meget brugbar og brugt hjemmeside. Peder har været syg i en 
periode, og generalforsamlingen gav fuld tilslutning til at sende en hilsen til 
Peder. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og generalforsamlingen sluttede.

DIRIGENT
Per Madsen


